

Mødereferat HARK



Mødeindkalder:	Heidi Vestergaard
Deltagere:	Heidi Vestergaard, Søren Schirmer, Marie-Louise Kjær Mikkelsen, Anne-Mette Hansen
For sponsorudvalget:	Hanne Schirmer, Karin Sørensen, Birgitte Aborg
Afbud:	Christian Islev-Andresen, Kathrine Arents Sørensen, Anne-Mette Simonsen
Mødetype:	Bestyrelsesmøde
Mødedato:	3. maj 2018
Mødested:	Rytterstuen HARK
Mødeleder:	Formand Heidi Vestergaard
Referent:	Anne-Mette Hansen
Næste møde:	Den 6. juni 2018, kl. 19
Godkendelse af referat:	Intet referat til godkendelse.
Formanden:	<p>Det blev indledende konstateret, at bestyrelsen ikke var beslutningsdygtig med 3 fraværende medlemmer.</p> <p>Karin lagde ud med at flere har oplevet, at det kan være svært at få fat på rette person, når man kontakter HARK.</p> <p>Det blev diskuteret, om det kunne afhjælpes med telefontid på en klubtelefon, eller om det er bedre, at man straks får fat i rette person. Det vigtigste er, at man overhovedet får kontakt, da vi alle selvfølgelig kan henvise videre.</p> <p>Konklusionen blev, at vi skal gøre mere ud af at være synlige og tilgængelige, dels på hjemmesiden og dels i hallen, f.eks. med billeder og beskrivelse af funktion / arbejdsområder for hvert bestyrelsesmedlem og ansatte. Hanne vil tage billeder til dette formål. Vi kan desuden kun opfordre til at man anvender vores mailadresser. Det er ikke tilstrækkeligt at skrive inde på Facebook, da alle ikke ser alt.</p> <p>Der er indimellem problemer med internettet. Det SKAL virke - særligt med henblik på de kommende stævner.</p> <p>Mødefrekvens: Heidi foreslog at holde 2 bestyrelsesmøder om måneden i stedet for 1. Vi har svært ved at nå igennem alt, det ender med lange møder, som ingen kan være tjent med, når man skal op på job. Forslaget tages op igen, når vi er beslutningsdygtige.</p>
Sponsor:	<p>Hanne vil gerne kontakte eventuelle stævnesponsorer.</p> <p>Stævnerne er jo desværre i fare på grund af det igangværende herpesudbrud. Det aftales, at vi løbende taget stilling til, hvordan vi skal forholde os og udmelde om vores forholdsregler.</p> <p>Det aftales endvidere, at stævneudvalget har tilladelse til at lægge stævnedagene om eller sammen som det eventuelt passer bedst.</p> <p>Sponsorudvalget har flere ideer - herunder afholdelse af Zumba arrangement.</p> <p>Sponsorudvalget er mangler information fra bestyrelsen om, hvad der skal arbejdes videre med. Bestyrelsen har især haft fokus på udenomsarealerne, herunder parkering men også udendørs dressurbane. Der bliver lavet vendeplads</p>

i den kommende arbejdsweekend. Prioriteringen er herefter: 1) ridebane, 2) parkering, 3) vedligeholdelse af begge haller

Karin oplyser, at der måske er fejl i taget på den nye hal. Har vi garanti på bygninger?

Vi bruger rigtig meget vand nu – er der kommet vandur op og er det tilmeldt? Kan vi få vandafgift reduceret / sløjftet?
Punktet skal undersøges nærmere.

Anlæg:

Der forligger 2 tilbud fra 2017 på ridebane, dræn og planering omkring banerne, som kort gennemgås, og det konkluderes at vi skal have nye, skriftlige tilbud, som Søren vil indhente. Det diskuteres, hvordan vi bedst skruer projektet sammen, således det bliver mest optimalt i forhold til sponsorer og kommune, og at vi får en fremtidssikret løsning.

Vinduer trænger til at blive skiftet.

Alle:

Flere af bestyrelsesmedlemmerne har været til møde i distriktet og landsmøde og forholder sig til, hvad man gør på undervisningsområdet i andre klubber. Det er blandt andet konstateret, at vi er meget billige med både parter og elevundervisning. Vi ved også, at vi ikke tjener ret meget – hvis noget, på dette område. Der er meget arbejde med de mange ¼ parter, men samtidig deltager de også i pasningen af ponyerne og får her deres grundlæggende uddannelse i at have hest. Det er et emne, vi skal arbejde videre med.

Allersidst fortsatte diskussionen om, at det måske er her i 2018, at vi skal have et nyt medlemsmøde a la det i 2010. Altså bede medlemmerne deltage i udarbejdelsen af en fremtidsmission med ønsker for de nærmeste 5 eller 10 år.